
 
Jaarvergadering Ondernemerskring Midden-Groningen  
13 december 2018 bij van der Valk te Zuidbroek  
 
Aanwezig:  

Dhr. W. Nieborg en partner - Grondverzetbedrijf te Noordbroek  
Dhr. R. Huis en partner - Makelaar Huis  
Mevr. H. Kemper en partner - Makelaardij H.H. Smit  
Dhr. M. Kanon - Rabobank ZOG.  
Mevr. G. Reisiger - Schildersbedrijf Reisiger Veendam  
Dhr. J. Bijma - Sleepdienst Bijma BV  
Mevr. R. Feenstra en partner - Makelaardij Vastgoed Noordoost  
Dhr. J. Loots en partner Eexta BV  
Dhr. M. Hesp - Hesp Online Communicatie  
Dhr. J. Plate - Johan Plate Baksteenadvisering  
Dhr. D. Kupers - Kupers bedrijfsjurist  
Mevr. K. Melse - Drukkerij de Bruin  
Dhr. J. Stuut Huis Verzekeringen  
Dhr. B. Lockhorn en partner Heymstede Assurantiën  
 
Niet aanwezig met afmelding:  

Mevr. L. de Poel, Dhr. F. van Beusekom, Dhr. R Boogaard, Mevr. M. Bos, Dhr. W. Grol,  
Dhr. D. Hulsebos, Dhr. C. Ubels, Dhr. O. Kramer, Dhr. L. Huisman, Dhr. G. Prins, Dhr. G. Timmer, 
Dhr. V. de Reuver en de heer. J. Borg. 
 
Opening:  
De voorzitter heet eenieder van harte welkom.  
 
1. Notulen jaarvergadering 2017:  
Notulen goedgekeurd. 
  
3. Ingekomen stukken en mededelingen:  

Bericht van de Gemeente Midden-Groningen. Op verzoek van ondernemers uit onze gemeente, 
wordt er begin 2019 een informatiebijeenkomst georganiseerd door de Omgevingsdienst 
Groningen. Tijdens deze avond zal de Omgevingsdienst onder andere toelichten hoe de organisatie 
te werk gaat en hoe de procedures voor vergunningverlening en toezicht eruitzien. Maria Olsthoorn 
heeft haar lidmaatschap opgezegd Verder geen ingekomen stukken. 
  
4. Jaarverslag van de secretaris:  
Zie jaarverslag 2018, welke als bijlage is toegevoegd aan dit verslag. De voorzitter bedankt de 

secretaris voor haar jaarverslag. 
  
 
 
 



5. Financieel verslag 2018 penningmeester.  

Henriëtte verstrekt het overzicht 2018 met de begroting voor 2019. Het afgelopen verslagjaar is er 
geplust in saldo. T.o.v. de begroting waren de opbrengsten wat hoger en de kosten lager, doordat 
er scherp op de kosten gelet is. Het banksaldo per 1-12-2018 is € 8373.39. Het bestuur stelt 
wederom vast de contributie voor het aankomend verenigingsjaar niet te verhogen. Het bestuur stelt 
zich op het standpunt dat de vaste kosten laag zijn en dat we een voldoende buffer hebben aan 
liquide middelen. In 2021 hebben we als vereniging ons 35-jarig bestaan, we willen hier dan op 
gepaste wijze aandacht aan besteden. De begroting is opgezet en gedeeld met de leden. Naar 
verwachting zal de buffer blijven. Op de volgende jaarvergadering 2019 zal de contributie wederom 
worden vastgelegd. 
 
6. Verslag Kascommissie.  
De kascommissie bestond uit Mark Hesp en Bert Lockhorn. Zij hebben de financiële verslaglegging 
gecontroleerd. Bert gaf aan dat de kascommissie een complete en goed verzorgde administratie 
heeft aangetroffen. Hij stelt de vergadering voor de jaarstukken goed te keuren en de 
penningmeester decharge te verlenen. De vergadering stemt hiermee in. De voorzitter bedankt de 
kascommissie en de penningmeester.  
 
7. Verkiezing Kascommissie.  
Bert Lockhorn is aftredend kascommissielid. John Stuut is bereid gevonden zitting te nemen in de 
volgende kascommissie. Deze zal in 2019 bestaan uit Mark Hesp en John Stuut.  
 
8. Kiezen van nieuw bestuurslid.  

Door het aftreden van Maria Olsthoorn als bestuurslid is er een lege plek in het bestuur gekomen.  
Volgens de statuten moet er een bestuur van een oneven aantal zijn. Het is niet de bedoeling, dat 
er nu iemand wordt weggezonden om op een oneven aantal te komen. Het bestuur wil graag uit 5 
leden blijven bestaan. Gelukkig hebben we Rienus Huis bereid gevonden om het bestuur te 
versterken.  
 
9. Activiteiten 2018  

• 12 februari 2019 GGB-installaties BV Zuidbroek  

• 18 april 2019 Nedmag Veendam  

• 20 juni 2019 Er bestaat een idee, maar moeten dit nog intern afstemmen  

• 7 september 2019 Busreis naar Zwolle.  

• 17 oktober 2019 Er bestaat een idee, maar moeten dit nog intern afstemmen  

• 12 december 2019 Jaarvergadering   
 
11. Rondvraag  
Dethmer Kupers vraagt of de volgende keer er een andere opstelling in de zaal kan plaatsvinden, 
nu wat schools door tafeltjes achter elkaar.  
Mark Steenhuis wil graag ook lid van onze ondernemerskring worden.  
 
12. Afsluiting vergadering.  

De voorzitter sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn of haar bijdrage.  
De leden worden uitgenodigd om te gaan genieten van drankjes en de hapjes geserveerd in de bar 
van het hotel.  
 
Bijlagen:  
Verslag Secretaris. 

 
 

 


